
Møte i Kjøpsvik menighetsråd 22.11.22 kl.18.00 i kirkas 

menighetssal. 

Tilstede: Ingar Skogvold, Edvard-olav Stenbakk, Ruth Storeng, Eleanore 

Westermann og Synnøve Solberg. 

Forfall: Eva Åse Millerjord, Tove Irene Gundersen, Jan Egil Ingebretsen og 

Rannveig Aamo 

 

Sak 29/22 orientering fra Loppemarkedet 19.11. 

-Loppemarkedet var en suksess! Vi fikk inn over kr. 14500,- Kafeen var godt 

besøkt og folk skrøt over rene lopper og ryddig og pen utstilling. Kasserers 

orientering tas til etterretning. Eleanore og Ruth får fullmakt til å ha 

Loppemarked 25,11 fra kl. 16.30 til kl.19.00. 

 

Sak 30/22 Kjøkkenet i kirka. 

-Vi så på tegningene JKE hadde sendt oss og vi ble enige om følgende forslag: 

2 store kummer 

Steamer 60 cm 

Ta bort utslagsvask og erstatte med to høyskap (til blant annet kaffekanner.) 

Ovn i høyde 

Hyller, som tåler vann, under benk, ved steamer, til å sette bakker på. Dette 

erstatter skuffeseksjonen som er tegnet inn. 

2 skuffer til bestikk og 2 skuffer til andre kjøkkenredskaper 

Lys under overskap 

Skuffer på 60 cm som tåler 30 kg. 

Stålbenkeplate i- og rundt vaske-sonene, ellers ønskelig med laminat. 

Vi ønsker et låsbart skap. 

 

Sak 31/22 Valg av leder. 

-Edvard-Olav Stenbakk ble enstemmig valgt som leder. 

 

Sak 32/22 Valg av nestleder. 

-Rannveig Aamo ble enstemmig valgt som nestleder. 



 

Sak 33/22 Forslag til møtegodtgjøring i Kjøpsvik menighetsråd-22 

-Edvard-Olav foreslår kr.100,- pr. møte. Det ble enstemmig vedtatt. 

 

Sak 34/22 Møteplan for 2023 

-Vi er enige om å lage møteplan på møtet 31.01.23 kl.18.00 

 

Sak 35/22 Eventuelt. 

-Søknad fra Hageklubben om å leie menighetssalen 26.11.22, for å ha 

adventskaffe. 

Vi godkjenner søknaden. Enstemmig vedtatt. 

 

-Harda Ness fyller 100 år og vi sender henne en blomsterhilsen. 

Vi kjøper også julegave til Ronald, som takk for alt han har hjulpet oss med. 

 

-Søknad fra Tor Søreng der Jenny Jensen ønsker å holde konsert i kirka i 

januar/februar. 

Vi godkjenner dette i henhold til søknaden. 

 

-Ingar får fullmakt til å foreta innkjøp i forbindelse med trosopplæringsmidlene, 

i samarbeid med Edgar og kommende sokneprest. 

 

-Edvard-Olav undersøker angående tilskudd til menighetsrådet 

Møtet slutt kl.20.12 

Synnøve Solberg 

sekretær 


